
 
 

PROTOKOLL 
Styremøte i Tjølling Jeger- og Fiskerforening 

Møte nr. 2/25 - 29. april 2025 
 

Til stede: Geir Uno, Trond, Bjørn, Wenche, Arne 
 
Ikke til stede:, Adrian, Rolf Erling, Mads, Oscar, Mathias 
 
Referent: Trond K. Nerdal 
 
Møtested: Klubbhuset kl. 18.30 – 21.00 
 
AGENDA/PROTOKOLL 
 

1. Høring solcellepark Gåserød med svarfrist 13.06.25                                                                                                                                           
TJFF sender høringssvar og påpeker at i det aktuelle område er flere etablerte trekkveier for 
klovvilt (elg og rådyr) som vil bli påvirket. 
 

2. Jaktkontakt. Møte på Pukkestad 20. mai kl. 18:00. 
Rolf Erling er utpekt som jaktkontakt for TJFF. 
 

3. Ungdommenes Mesternes Mester (kommunalt) møte på biblioteket i Larvik 14. mai kl. 
19:00 
Mathias og Geir Uno møter på vegne av TJFF. 
 

4. Handicap rampe på Malmøya. Avklart fra byggesaksavdelingen i dag. Godkjent for å sette 
opp bolt i fjell, kjetting mellom den og eksisterende bolt på odden og lemmen på 
plattingen 
Aktiviteten er igangsatt etter godkjenning fra Larvik Kommune. 
 

5. Oppslag i ØP om planlagt revejakt på Malmøya etter avtaletid med kommunen 
TJFF har gitt sin tilbakemelding til ØP, saken avsluttet. 
 

6. Oppslag i ØP om reveåten på Varild. 
TJFF har gitt sin tilbakemelding til ØP, saken avsluttet. 
 

7. Innkjøp til Feriehjemmet og Jakthytta 
Puter, madrasser, tallerkener, gardiner og to brukte 4hk Yamaha påhengere til småbåtene er 
kjøpt inn. Kaffetrakter, mikrobølgeovn og div. servise mottatt som gave. 
 

8. Oppfølging av søknader.  
- Bess Jahre sendt, avventer svar. 
- Larvik kommune sendt, avventer svar. 
- Sparebank1 stiftelsen sendt, avventer svar. 
- Aktivitetsfondet i region Vestfold sendt og får svar i juni. Forventer å få søkesummen på 

kr. 25000 til aktiviteter for ungdommer, tenkt til skoler og liknende for verving og å være 
synlige i nærområdet.  

- Sparebankstiftelsen DNB sendt og fått godkjent kr. 49000 til boden ved Trabukthytta. 
Denne er under prosjektering og blir et prosjekt for seniorgruppa. 

 
 



 
9. Prosjekt Kjøndalbekken  

Info fra Geir Uno, prosjektet har god fremdrift. 
 

10. Økonomi 
Wenche sjekker oppgjør etter arrangement på Bergsjøstølen. 
 

11. Eventuelt 
- Printer er kjøpt inn 

 
 

Neste styremøte: Lørdag 24. mai, oppmøte kl. 12.00 

 

 


